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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2015/16:302 Öppna data

Efter sommaren hade jag och statsrådet Shekarabi ett bra meningsutbyte i 
kammaren angående öppna data. Under den debatten uttryckte han en 
konstruktiv ambition att fortsätta arbetet med öppna data inom 
statsförvaltningen. Jag vill därför följa upp debatten för att se vad statsrådet har 
gjort sedan dess.

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi vad 
han har vidtagit för åtgärder avseende öppna data sedan vår debatt i kammaren 
på temat den 10 september 2015. 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-12
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00


